

會務報告 Announcements 09-12-2021

1. 下主日9月19日有教會家庭時間。長青團契和活石團契將要介紹自己的團契小組。歡迎大家來參加。

Next Sunday (09/19), we will have a church family time. Evergreen Fellowship and Living Stones Fellowship will introduce themselves. Everyone is welcome to join!

2. 幸福小組2.0的事工已經開始了。願主大大賜福這次連續八週全教會的傳福音事工。

Happiness Group Ministry 2.0 has started. May the Lord richly bless the 8-week evangelism ministry of the whole church.

會務報告 Announcements 09-12-2021

3. 彼得前書和彼得後書的查經課程已於 9/10 開始（共14週）。
時間是每週五晚上 8:00 – 9:30。歡迎弟兄姊妹踴躍參加!

The Bible Study class on 1 Peter and 2 Peter has started on 9/10! It will be held every Friday from 8pm to 9:30pm. Everyone is welcome to join!

會務報告 Announcements 09-12-2021

4. 本週"讀經計劃": 週五查考彼得前書 1:3-12, 活潑的盼望; 背誦經文是彼得前書 1:6 "因此, 你們是大有喜樂; 但如今, 在百般的試煉中暫時憂愁," 每日閱讀經文是以西結書45-48章。

This week's 2-1-1 Bible Reading Plan: on Friday, we are going to study 1 Peter 1:3-12, Living Hope. Bible memory verse is 1 Peter 1:6 "In this you greatly rejoice, though now for a little while you may have had to suffer grief in all kinds of trials." Daily Bible reading: Ezekiel 45-48.